
Aan de leden van Provinciale Staten van de Provincie Utrecht 
 
Onderwerp: Ondertunneling Maarsbergen 
 
        Utrechtse Heuvelrug, 30/06/2016 
 
Geachte Statenleden 
 
De afgelopen dagen is er veel nieuwe informatie op u en ons af gekomen. 
Informatie die vraagtekens zet bij eerdere informatie die tot u en ons is gekomen met betrekking tot 
de besluitvorming over de ondertunneling in Maarsbergen. 
Hadden wij eerder de beschikking gehad over bijvoorbeeld de nieuwe en veel positievere 
berekeningen rondom de Bos-Beek variant, dan had de raad van de Utrechtse Heuvelrug wellicht een 
besluit genomen dat nog meer nadruk had gelegd op de Bos-Beekvariant. 
 
Voor hen, die hiervan nog niet op de hoogte zijn:  
U en wij zijn steeds geconfronteerd met het gegeven, dat deze variant € 9 miljoen duurder zou zijn 
dan het budget van de Dorpsvariant. Nu blijkt, uit een nieuwe berekening van ambtelijke zijde,  dit 
ongeveer €2,5 miljoen te zijn. 
Daarnaast zijn wij erover geïnformeerd , dat een meer gedetailleerde begroting van de West-variant 
al vanaf half september 2015 bekend was, maar om onduidelijke redenen niet aan ons als raad en 
aan u ter kennis is gebracht tot kort geleden. 
Het beeld voor u en ons is dus niet echt compleet en dat maakt het ons inziens daarom moeilijk om 
met mogelijk gemuteerde en onzekere informatie een verantwoord besluit te nemen 
 
Dit noopt ons tot de vraag aan u allen: 
 
Neem nog één keer de tijd, om goed alle mogelijkheden te laten onderzoeken, liefst door een 
onafhankelijke partij/professional. Dit blijkt te kunnen in korte tijd, en hoeft dus niet veel vertraging 
in de planning op te lopen.  
Besluit dus maandag 4 juli, om nog geen besluit te nemen is ons advies. 
 
We zouden willen voorkomen dat, door een gebrek aan juiste of volledige informatie, u straks in 
dezelfde gemoedstoestand raakt als ondergetekenden, door een besluit wat u achteraf niet of 
anders had willen nemen. 
 
Ook wij voelen mee met die gezinnen die in onzekerheid zijn over wat er in hun directe leefomgeving 
staat te gebeuren. Maar het lijkt ons zeer de moeite waard voor de gehele kern van Maarsbergen, de 
gemeente Utrechtse Heuvelrug en alle toekomstige gebruikers van de nieuwe infrastructuur, om 
opnieuw en met heldere blik te kijken naar wat u gepresenteerd is, en wat nog aanvullend kan 
worden opgeleverd.  
 
Wij vertrouwen op uw wijsheid. 
 
Met vriendelijke groet 
 
Dorien Schults, D66 Utrechtse Heuvelrug 
Peter van der Zee, VVD Utrechtse Heuvelrug 
Joost Scheltinga, Groen Links/Partij van de Arbeid Utrechtse Heuvelrug 
Sybe Streekstra, Burger Vertegenwoordiging Heuvelrug 
Dick Karssen, Christen Unie Utrechtse Heuvelrug 


